
 

 

Beeldvormende raadsbijeenkomst  17 mei 2017 

Van der Valk: Hierbij aangenomen dat het hotel moet komen tussen de Europaweg en de Kilderseweg. Is dit wel de 

juiste plaats: 

1  Het zal voor de toekomst een belemmering worden voor het al aanwezige pluimbedrijf. Hierbij moet men 

bedenken dat de stankcirkel richting het hotel is. Uitbreiding of veranderingen zullen dan niet meer op dat bedrijf 

kunnen worden uitgevoerd. Dit bedrijf was er al veel eerder als het hotel. 

2 Zichtlocatie van het hotel t.o.v. de A18 is maar zeer minimaal. Veel bomen en struiken staan er tussen die twee. 

Komt er dan een leuke paal met daarbovenop een vogel.( Toekan)  

3 Er is een locatie, aan de andere kant van de A18, waarop al een bestemmingsplan aanwezig is voor het bouwen 

van een hotel. Dit valt onder de gemeente Montferland. Dit zal voor de gemeente Doetinchem wel niet zo goed 

uitkomen maar ze hebben het steeds over een samenwerking van gemeentes onderling zodat dit best valt op te 

lossen. Samen de leges verdelen en men is er uit. De zichtlocatie gaat hierdoor er dan ook sterk op vooruit. Dan niet 

de naam Van der valk Doetinchem, maar Doetinchem/Montferland. 

4 Ook valt de locatie op het industrieterrein A18 te bezien. Goed bereikbaar en een prima zichtlocatie. 

5 Door de plaatsing van het hotel aan de Kilderseweg zal de verkeersbewegingen sterk toenemen met als resultaat 

veel geluid. Afremmen en optrekken. Te denken aan ’s morgens vroeg tot ‘s avonds laat. Auto’s en vrachtwagens.  

6 De mensen die er wonen en zicht hebben op het hotel hebben hier niet om gevraagd. Ze zijn hier komen wonen 

met de intentie om te blijven genieten van de landelijke omgeving. De meerwaarde, buiten de leges om, is voor 

Doetinchem is zeer gering. Personeel bestaat vooral uit stagelopers veelal van verre en de middenstand krijgt geen 

ingang bij Van der Valk want ze hebben een eigen toeleveringsbedrijven. In de krant van vandaag staat dat er 50 tot 

70 nieuwe arbeidsplaatsen worden gecreëerd, maar door stagelopers is dat maar de vraag. Voor de bestaande 

hotels en B&B wordt het een grote concurrent die arbeidsplaatsen kan kosten in Doetinchem en omliggende 

plaatsen. Is dit het waard???? Er is wel onderzoek gedaan maar wie heeft dit onderzoek betaald? Men weet, wie 

betaald bepaald. 

7 Ook staat er dat het bezoekers van buiten Doetinchem aantrekt, waar dan ook de binnenstad van zal profiteren. 

Is het niet andersom? Voorbeeld: je hebt bezoek en wil nog samen een hapje eten voordat het bezoek naar huis 

gaat. De keuze, doen we dat in de stad of doen we dat bij Van der Valk. Het gevolg is , bij Van der Valk  kun je gratis 

parkeren en het bezoek is dan al een stukje richting huis. 

8 Wie geeft de garantie dat, als het hotel er staat, er dan eventueel een uitbreiding kan plaatsvinden die nog meer 

visuele en geluidshinder gaat geven. Het zal niet de eerste keer zijn. Het is wel er onduidelijk of het hotel 5 

verdiepingen krijgt of zoals wethouder Drenth zegt 3 a 4 verdiepingen. 

 

18 mei 2017,  

Dhr O. Yntema, Doetinchem 

 


